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Protokoll styrelsemöte i Göteborgs 

scoutdistrikt 
Datum: 2023-03-06 

Plats: Teams 

Närvarande: 

Anders Wilson AW 

Anna-Karin Wärn AK 

Jeanette Hallin JeHa 

Johan Holst (fr. p. 3) JH 

Kerstin Lundqvist KL 

Lisa Wackerberg LW 

Mårten Ahlstrand (fr. p. 4) MA 

Rickard Heed  RH 

Ej närvarande: 

Louise Blixt  LB 

1 Inledning 

1.1 Val av mötesordförande 

Styrelsen beslutar: 

Att välja AW till mötesordförande.  

1.2 Val av mötessekreterare 

Styrelsen beslutar:  

Att välja LW till mötessekreterare.  

1.3 Val av person att jämte mötesordförande justera protokollet 

Styrelsen beslutar:  

Att välja AK till protokolljusterare. 

1.4 Fastställande av föredragningslista 

Styrelsen beslutar: 

Att fastställa den föreslagna föredragningslistan. 
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1.5 Noterande av eventuella per capsulam-beslut 

Äskande från Scoutkåren Göteborg 

Bakgrund 

Scoutkåren Göteborg äskar 10 000 kr i startbidrag för att bl.a. täcka en engångskostnad för 

uppstart av bankkonto, på 5 500 kr, samt därutöver tillkommande avgifter, totalt ca 7 834 kr 

första året. Se äskande i mötets mapp. 

Bakgrunden är att utan bankkonto kan inte kåren ta in medlemsavgifter via Scouterna, och utan 

egna medel kan kåren inte öppna konto i bank. 

Styrelsen beslutade per mejl den 8 februari 2022: 

Att bevilja Scoutkåren Göteborg ett engångsbelopp om 10 000 kr.  

2 Ekonomi 

2.1 Aktuellt läge 

Ingen aktuell rapport i dagsläget för innevarande år. 

2.2 Lägerbidrag 

Sista dag för ansökan för kårerna har passerat. Vi har fått in ansökningar för fler lägernätter, tot. 

1198 nätter, än föregående år. 

För 2022 har vi sammanlagt 250 000 kr att dela ut i lägerbidrag till kårer i Göteborgs Stad. Totalt 

har vi fått 203 000 kr från Göteborgs Stad och därtill finns det 97 000 kr i sparade bidrag från 

2021 (sparades pga covid-19 och ett färre antal lägernätter). Av dessa har 50 000 kr fördelats, 

enligt beslutet från Göteborgs stad, för lägerverksamhet på Kragenäs och resterande 250 000 kr 

kommer fördelas till kårerna.  

Utdelningen kommer att landa på ca. 22 kr/lägernatt. 

Kansliet sköter utdelningen i dialog med JeHa. 

2.3 Utkast årsbokslut 2022 

Vi har fått ett utkast till årsbokslut för 2022 från ekonomitjänsten i Stockholm. Det återstår en 

del arbete för att få ihop årsbokslutet och få ihop en jämförelse mot budget. 

3 Rapporter 

3.1 Ekonomitjänsten 

Det pågår fortfarande inrullning av systemet och arbete med att få rutiner på plats. 

Kansliet kommer att göra ett utskick till grupperna med en uppdatering om läget och påminnelse 

om nuvarande rutiner. 
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3.2 Kansliet 

Kortare planeringsmöte har genomförts och läget bedöms vara bra. Viss frånvaro under januari-

februari men personalen har hjälpt varandra för att hålla igång de aktuella frågorna. 

3.3 Bokningsläge Kragenäs 

Det är en hög beläggning till sommaren med ca 13 300 gästnätter och många utländska gäster. 

Under serviceveckorna fylls det fortsatt på med anmälningar. Styrelsen konstaterar dock att det i 

dagsläget enbart är ett fåtal kårer från distriktet som har bokat. 

Kragenäs styrelse meddelar att bokningsläget ser bra ut i förhållande till budget. 

3.4 Uppdatering Kragenäs 

Kragenäs styrelse arbetar för fullt, utöver bokningar inför sommaren, även med mer långtgående 

projekt för anläggningen. I dagsläget är de mest aktuella frågorna: 

- Ladan 

- Underhåll av vägar, skyltar och bommar och inför 2024 parkeringslösningar 

- Avlopp i Pannbergsstugan 

- Utökade sovmöjligheter i Pannbergsstugan 

- Uppfräschning av toaletterna inför 2024 

Styrelsen har tidigare fått presenterat vad som är aktuellt att jobba med, under såväl den 

närmaste tiden som ur ett längre perspektiv, och Kragenäs styrelse har även haft möte med 

stiftelsen kring frågorna. 

3.5 Innebandynatta 

Inget att rapportera. Vi avvaktar utvärdering från arrangemangsteamet. 

3.6 Thinking Day i Nordstan 

Västra Kansliet arrangerade den 22 februari en dag i Nordstan där scouting visades upp för 

allmänheten och det fanns möjlighet att prova på aktiviteter. Utöver allmänheten kom även flera 

kårer från distriktet på besök. Dagen var mycket uppskattad och trevlig. Det finns tankar om ett 

liknande arrangemang under höstlovet. 

3.7 Ledarhajk 

Arrangörsteamet bakom ledarhajken har inkommit med budgetförslag. JeHa har återkopplat att 

det ser bra ut, men att de gärna får utnyttja de enligt budgeten avsatta 15 000 kr.  

MA har haft möte med arrangemangsgruppen och godkänt säkerhetsplanen. 

4 Beslutspunkter 

4.1 Kragenäsvärdar anställningar 

Kragenäs har påbörjat rekrytering av Kragenäsvärdar inför sommaren och har i dagsläget hittat 

två lämpliga kandidater som man önskar erbjuda anställning. Dialog om lön, villkor etc har förts 
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mellan Kragenäs styrelse och distriktsstyrelsen samt vår arbetsgivarorganisation. Det finns vissa 

frågetecken som behöver redas ut kring främst skattemässiga regler om förmåner och dyl.  

Kragenäs har i sin budget utrymme för att anställa sammanlagt tre Kragenäsvärdar men avvaktar 

att lämplig kandidat dyker upp. 

Styrelsen överlåter åt Kragenäs styrelse att föreslå lämpliga kandidater men avtal tecknas av 

firmatecknare i distriktet. 

Styrelsen beslutar: 

Att reda ut återstående arbets- och skatterättsliga frågor, samt att uppdra till AW/LW att anställa 

i enlighet med kollektivavtal, gällande lagstiftning och distriktets budget. 

5 Nytt och diskussionspunkter 

5.1 Valberedningens budget 

Valberedningen har inkommit med förfrågan om vilket utrymme de har för att göra 

arrangemang. Styrelsen ser att utrymme kan finnas i budgeten men behöver en tydligare 

specifikation. JeHa återkopplar till valberedningen för fortsatt diskussion. 

5.2 Utlåning av bilen 

Princip för lån av distriktsbilen 

Styrelsen har diskuterat frågan om hur distriktsbilen kan användas av icke distriktsaktiva. Det 

finns ett antal frågetecken kring ansvar och försäkringar som behöver klarläggas för att utlåning 

ska vara möjlig på ett större plan och därtill krävs enighet i styrelsens kring lämpligheten i att 

bilen lånas ut till fler än distriktsaktiva. 

Styrelsen beslutar: 

Att bordlägga frågan om principer för lån av distriktsbilen. 

Utlåning till utbildningsarrangemang 

Distriktet har fått förfrågan om utlåning av bilen till ett utbildningsarrangemang för utmanare. 

Styrelsen beslutar: 

Att tillåta utlåning av bilen för det aktuella arrangemanget då det ligger i linje med distriktets 

verksamhet. 

AW återkopplar. 

5.3 Inköp av nytt arrangemangstält 

Kansliet har tagit fram förslag på inköp av tält. Styrelsen ser behov till våra egna arrangemang 

men funderar också på om vi kan använda duken från det gamla tältet. Det finns inga specifika 

medel budgeterade för ett inköp. 

JH fortsätter tältutredningen i dialog med kansliet. AW återkopplar till kansliet angående inköp i 

dagsläget. 
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5.4 Skeppsrådet - status och nästa steg 

Skeppsrådet har uttryckt oro för seglingarna och engagemanget kring båten och behöver ha 

stöttning för att driva arbetet framåt. Styrelsen kommer att diskutera frågan på kommande 

arbetsmöte och därefter fortsätta dialogen med Skeppsrådet. Troligt finns behov av att i närtid 

bjuda in Skeppsrådskårerna till ett möte om båtens drift. Styrelsen påbörjar i första hand interna 

diskussioner. 

5.5 Kårträff 3 april 

Styrelsen har haft uppe frågan om teamat på kårträffen den 3 april. Utgångspunkten är att vi ska 

prata om ekonomi och styrelsen har under mötet lyft olika ingångsvinklar som skulle kunna vara 

aktuella. AK fortsätter diskussionen med kansliet. 

6 Avslutning 

6.1 Övriga frågor 

Inga övriga frågor behandlades under mötet. 

6.2 Att-göra listan 

En kort genomgång av att-göra listan gjordes under mötets avslutning. 

6.3 Kommande möte 

Styrelsen har arbetsmöte (långmöte) den 13 mars 2023. Nästa styrelsemöte äger rum den 29 mars 

2023. 

6.4 Reflektion 

En reflektionsrunda genomfördes som avslutning på mötet. 

6.5 Mötet avslutas 

Då intet annat fanns att behandla avslutade mötesordförande AW mötet och tackade för ett bra 

möte. 

Lisa Wackerberg 

____________________ 

Lisa Wackerberg 

Mötessekreterare 

 

Justeras 

Anders Wilson    Anna-Karin Wärn 

____________________   ____________________ 

Anders Wilson   Anna-Karin Wärn 

Mötesordförande   Protokollsjusterare 

Detta protokoll är signerat digitalt och saknar därför underskrifter.  


